

研究生論文查重

導師說明書

學生姓名：_____ 學生編號：_____

學位論文題目：_____

上述論文是在本人的指導下寫作完成的。論文查重報告中顯示:總文字複製比為:_____%, 去除引用為_____%, 對此, 本人檢查了查重報告詳情, 並確認此論文:

- ☐ 不超過學院規定的複製比, 通過查重。
- ☐ 經查核後確認所有引用內容已標注來源, 查重報告中有誤判, 通過查重。
- ☐ 因學生疏忽未標註引用, 學生修改後已確認符合相關規定, 無需再次查重。
- ☐ 其他可以接受的原因, 請注明:

本人已知悉本說明書及查重報告首頁, 將一起呈交大學審核學生畢業資格。

導師簽名：_____

日期：_____

Confirmation Statement by Supervisor

Student Name: _____ Student No.: _____

Thesis/Dissertation Title: _____

I declare that the mentioned student has written the graduation thesis/dissertation under my guidance. The similarity index for the thesis is _____%, I have checked the detail of the similarity report and hereby certify to the best of my knowledge that the student's thesis/dissertation:

☐ meet the Faculty's similarity requirements.

☐ meet the Faculty's similarity requirements. I have checked and confirmed that all matching text have been quoted reference, the checking system has made mistakes for the matching part.

☐ has been revised by the student. I have checked and confirmed that the revised thesis/dissertation now meet the Faculty's similarity requirements, no need to have second check.

☐ Other accepted reason, please specify:

I understood that this confirmation statement with my signature and the first page of similarity report will be submitted to the University for evaluating the student's graduation qualification.

Signature of Supervisor: _____ **Date:** _____